

На доручення Президента України, після тривалих консультацій з профспілками на засіданні Кабінету Міністрів України 27 березня ухвалено рішення про підвищення з 1 січня поточного року посадових окладів працівників бюджетної сфери, оплата праці яких здійснюється на основі Єдиної тарифної сітки, виходячи з посадового окладу працівника 1 тарифного розряду – 852 гривні. Таким чином посадові оклади працівників освіти збільшуються на 1,55 %. Прийнято також рішення про перерахунок заробітної плати працівникам за всі три місяці цього року. Крім того, з метою забезпечення міжкваліфікаційних (міжпосадових) співвідношень в оплаті праці працівників, посади яких відносяться до 1-5 тарифних розрядів, у штатних розписах встановлюються з 1 січня 2013 року у таких розмірах:

1 тарифного розряду – 1147 грн;

2 тарифного розряду – 1152 грн;

3 тарифного розряду – 1162 грн;

4 тарифного розряду – 1172 грн;

5 тарифного розряду – 1182 грн.

(За матеріалами сайту ЦК профспілки працівників освіти і науки України)